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Втори шанс за бившето 
летище в Равнец, общината 

ще мисли за полигон

Веса 
Григорова – 

90-годишната 
пазителка на 

тока
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В света,
в който 
живеем, и 
парите, и 
добрият 
пример са 
важни
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Иновации. Академията представи най-новата онлайн платформа, подготвена 
от Единния й център

БАН и бизнесът обсъдиха сътрудничество 

МАГДАЛЕНА ДИНЕВА

Търговско-индустриал-
на камара – Бургас и Реги-
онален академичен център 
на Българската академия 
на науките (БАН), органи-
зираха съвместна среща с 
ръководството на БАН в 
заседателната зала на 
Община Бургас. В събити-
ето взеха участие водещи 
фигури от Академията, 
сред които председателят 
чл.-кор. проф. Евелина 
Славчева, главният научен 
секретар проф. д-р Нели 
Косева и координаторът 
на националната акаде-
мична мрежа чл.-кор. проф. 

Александър Костов.
Кметът на община 

Бургас Димитър Николов 
сподели своето желание 
науката да не бъде концен-
трирана само в столицата, 
а да има своето развитие 
и в регионите. „Регионален 
академичен център – Бур-
гас е малък, скромен, но се 
опитваме непрекъснато 
да разработваме различни 
теми, да популяризираме 
дейността му. Моят при-
зив като представител 
на нашия регион е да му 
обръщате внимание, да 
работим съвместно. Да не 
бъде науката концентри-
рана само в столицата, а 
да има развитие и в реги-

оните“, каза при откри-
ването на срещата градо-
началникът.

Проф. д-р Севдалина 
Турманова – координатор 
на Регионален академичен 
център на БАН в Бургас, 
припомни на гостите, че 
преди 15 години в Бургас се 
е разкрило първото реги-
онално представителство 
на Академията. „Дадохме 
пример за това как наука-
та трябва да си сътруд-
ничи с регионите“, кате-
горична е тя. „Мотото на 
днешната среща минава 
под надслов „БАН гостува 
на регионите“. Старти-
раме от Бургас, защото 
Бургас заслужава“.

ПОКАНА

 Управителният съвет на Кооперация „ВККЧЗС - Агроинвест” Бургас, 
свиква Редовно, отчетно, общо събрание, което ще се проведе в офиса на 
Кооперацията с адрес: град Бургас, ул. „Сливница” № 34, вх. Б, ет. 1 от 
10.00 /десет/ часа на 26. 04. 2025 година (събота), при следния дневен 
ред:

1. Доклад на УС за годишната дейност на Кооперацията;
2. Доклад на КС;
3. Одобряване на докладите на УС, КС и годишния, счетоводен отчет на 

Кооперацията за 2024 година;
4. Освобождаване на членове на Кооперацията по тяхна молба и при-

емане на нови членове;
5. Вземане на решение за продажба на имот в град Средец и земеделска 

земя, собственост на Кооперацията.

ОБЯВА

На основание чл.4 ал.2 от На-
редбата за условията и реда за 
извършване на оценка на въздейст-
вието върху околната среда, се 
уведомяват всички заинтересовани 
лица относно инвестиционното 
предложение: 

ПУП-ПРЗ - ПЛАН за ЗАСТРОЯВА-
НЕ за изравняване на площите на 

УПИ II-938 и УПИ III-75 от кв.10 
в кв. Каменар, гр. Поморие     

Възложител на проекта е:   Стой-
ко Добрев Добрев и Николай Добрев 
Добрев  

ОБЩИНА СРЕДЕЦ
8300 Средец, обл. Бургас пл.България 8,
кмет: 05551/6990: централа: 05551/6996 
факс: 05551/7725 e-mail: info@sredets.bg; 

web: http://sredets.bg

Община Средец, гр. Средец, област Бургас, на осно-
вание Заповед № 426 от 25.03.2025 г., Кмета на общи-
на Средец, обявява търг с тайно наддаване за отдаване 
под наем на част от имот –частна общинска собственост, 
за срок от 5 години, а именно:

Общинско помещение с площ от 30 кв.м. (тридесет 
квадратни метра), разположено в южната част на ма-
сивна търговска сграда със обща ЗП на сградата от 208 
кв.м., изградена в УПИ III, кв.26б, по плана на с. Суходол, 
при граници на помещението: изток, запад и юг – външен 
зид, север – общ. помещение, при начална тръжна цена 
за месечен наем за ползваните 30 кв.м. в размер на 

84,00 лв. /без вкл. ДДС/ и депозит за участие в размер 
на 8,40 лв.

Търгът ще се проведе на 04.04.2025 г. от 10:00 ч., в 
зала № 2 в сградата на община Средец.

Цената на тръжната документация е в размер на 24,00 
лв. с ДДС, внесена до 16:00 ч. на 02.04.2025 г.

Документи за участие в търга се подават в деловод-
ството на община Средец до 16:00 ч. на 02.04.2025 г.

Определеният депозит за участие се внасят в касата 
на Общината или по банкова сметка на община Средец 
BG53BPBI79373347649603 BIC: BPBIBGSF – БПБ Средец 
до 16:00 ч. на 02.04.2025 г.     

При неявяване на поне двама кандидати за участие, 
повторен търг ще се проведе на 11.04.2025г. при същи-
те условия.

Пълна информация за търга: www.sredets.bg., инфор-
мационното табло на Общината и тел: 05551/ 7730 

Представите-
ли на Академи-
ята на среща с 
бизнеса в Бур-

гас в Заседа-
телната зала 
на Общината

ФОТО: МАГДАЛЕНА 
ДИНЕВА

Ще се публикуват графици 
за подрязване на дървета

ГЕОРГИ РУСИНОВ

Графици за поддръжка 
и подрязване на дървета 
на територията на об-
щина Бургас ще се пуб-
ликуват на официалния 
сайт. Това прие като 
решение Общински съвет 
– Бургас на редовното си 
заседание. 

Докладната записка 
бе входирана от общин-
ските съветници адвокат 
Христина Хаджиатана-
сова и арх. Дилян Георги-
ев. Двамата посочиха, че 
са били сигнализирани 
от граждани, че такава 
информация в момента 
не е налична никъде. 

„Нарастващото насе-
ление и урбанизацията 
на Бургас водят до уве-
личаване нуждата от 
поддръжка и подрязване 
на дърветата. Това на-
лага необходимост за 
по-цялостен и прозрачен 
подход към организация-
та и контрола на пре-
доставяните услуги. 
Благодаря на колегите 
общински съветници, 
подкрепили преписката 
и ангажиралите се от 
администрацията“, за-
яви арх. Георгиев.

ГЕОРГИ РУСИНОВ

Близо 200 фирми не са 
платили такса битови 
отпадъци в Бургас за 2023 
година. Това става ясно 
от отговор на админи-
страцията до общинския 
съветник от ИТН Стой-
ко Андреев. Той пожела 
да разбере колко са не-
събраните суми от юри-
дически лица за такса 
битови отпадъци.

Питането му е изпра-
тено по компетентност 
за справка с програмния 
продукт „Матеус“ на 
Министерство на финан-
сите, който позволява 
лесно администриране и 
поддържане на регистър 
на гражданите, регистър 
и обработка на докумен-
ти и декларации, задъл-
жения и плащания, осче-
товодяване и отчетна 
дейност. Събраните суми 
за такса битови отпадъ-
ци, които са били дължи-
ми за 2023-а и отчетени 
през следващата, са в 
размер на 1 606 533.29 лева. 

В отговора към Андре-
ев обаче е посочено, че 
оповестяването на спи-
съци на длъжници с неу-
редени публични задъл-
жения, включително 
техния размер, е прину-
дителна административ-

на мярка по смисъла на 
Данъчно-осигурителния 
процесуален кодекс (ДОПК) 
и не може да бъде предмет 
на справочна информация.

„За събиране на прос-
рочени публични общин-
ски взимания се извърш-
в а т  п р о ц е с у а л н и 
действия, за които е 
предвиден специален ред 
в ДОПК, а именно чрез 
установяване на задъл-
женията чрез издаване 
на административни 
актове и предаване на 
изпълнителните титу-
ли на частни и държавни 

съдебни, както и публич-
ни изпълнители, като с 
приоритет се работи по 
отношение на задължения, 
застрашени от изтича-
щи давностни срокове“, 
пишат от администра-
цията до Андреев.

Конкретно за вземани-
ята от юридически лица 
за такса битови отпадъ-
ци за 2023-а са издадени 
192 акта за установяване 
на задължения по декла-
рации, които поетапно 
се предават за принуди-
телно събиране.

Близо 200 фирми не са платили 
такса битови отпадъци в Бургас

Граждани са сигнализирали, че такава информация липсва
ФОТО: ГЕОРГИ РУСИНОВ

 За 2023-а са отчетени приходи в размер на 1 606 533.29 лева
ФОТО: ГЕОРГИ РУСИНОВ
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за модернизация на България
Програмата на събити-

ето включваше две основ-
ни презентации. Първата, 
изнесена от чл.-кор. проф. 
Евелина Славчева, даде 
обзор на историята на 
БАН и представи основни-
те приоритети на Акаде-
мията за периода 2024 - 2028 
г. Втората презентация, 
с участието на проф. д-р 
Нели Косева, бе посветена 
на значението на сътруд-
ничеството между БАН и 
бизнеса за развитието на 
една по-модерна и инова-
тивна България.

Именно по този повод 

проф. Косева показа най-
новата платформа за 
сътрудничество с бизне-
са, която е подготвена от 
Единния център за инова-
ции на БАН. Тя включва 
виртуален демонстрацио-
нен център с продукти и 
технологии на БАН, регис-
тър с интелектуалната 
собственост на Академи-
ята и виртуален бизнес 
инкубатор за стартъп 
фирми. Платформата е 
част от дейностите на 
БАН по Националния план 
за възстановяване и устой-
чивост.

Десетата поредна среща на жените от науката и бизнеса 
в Бургас                                                                                 ФОТО: МАГДАЛЕНА ДИНЕВА

Жените от науката удрят рамо
Проведе се и десетата 

поредна среща на жените 
от науката и бизнеса в 
Бургас. Тя се реализира 
благодарение на проф. 
Севдалина Турманова и 
инж. Видка Вълчева, зам.-
председател на Търгов-
ско-индустриална камара 
в Бургас. В нея специално 
участие взеха чл.-кор. 
проф. Евелина Славчева, 
която е първата жена 
председател на Българ-
ската академия на науки-
те в нейната 155-годиш-
на история, главният 
научен секретар на БАН 
проф. д-р Нели Косева и 
чл.-кор. проф. Александър 
Костов, който е главен 
координатор Национална 
академична мрежа на БАН.

„Стана традиция през 
месец март да провежда-
ме такъв тип срещи 
между жени, които са 
представители на наука-
та и бизнеса, жени, дока-
зали своята роля в об-
щ е с т в е н и я  ж и в о т . 
Много успешни и видни 

лектори сме имали през 
изминалите години, мно-
го интересни теми сме 
дискутирали. Радостна 
съм, че тази година наш 
специален гост е новоиз-
браният председател на 
БАН“, бяха думите на проф. 
Турманова при открива-
нето на събитието.

Другият организатор 
– инж. Вълчева, благодари 
на присъстващите, че за 
поредна година уважиха 
събитието. Тя подчерта, 
че 10 години форумът 
предизвиква интереса на 
аудиторията, което от 
своя страна е доказател-
ство за полезността му. 

„Безспорно светът има 
нужда от наука, за да се 
справим с глобалните 
предизвикателства на 
съвремието. Науката пък 
има нужда от жени с тях-
ната креативност, целе-
устременост, борбеност 
и активност, с които 
допринасят за развитие-
то на света към по-добро“. 
Това сподели проф. д-р 

Мария Нейкова – областен 
управител на Бургас, по 
време на откриването.

И допълни, че българ-
ските жени винаги са 
били част от духовното 
и научното богатство не 
само на България, но и на 
света. „Ние, жените, 
вдъхваме душа във всяко 
нещо, до което се докос-
нем и с което се заемем“, 
каза проф. Нейкова.

Сред официалните 
гости на събитието бя-
ха Весна Балтина – замест-
ник-кмет „Стратегиче-
ско развитие и екология, 
дигитализация и адапта-
ция към промените на 
климата“ на община 
Бургас, Петя Петрова, 
началник на РУО – Бургас, 
зам.-ректорът на Бурга-
ския свободен университет 
проф. Мария Алексиева, 
Явор Жеков, който е член 
на УС на Българска сто-
панска камара – София, 
представители на акаде-
мичната общност на 
Бургаския държавен уни-

верситет „Проф. д-р Асен 
Златаров“, бивши и на-
стоящи общински съвет-
ници.

Лекция за „Ролята на 
жените учени от БАН за 
духовното и технологич-
но развитие на България“ 
изнесе председателят на 
БАН – чл.-кор. проф. Еве-
лина Славчева. Тя сподели, 
че дамите винаги работят 
със сърце и душа, наред с 
разума. „И в личния, и в 
професионалния си живот, 
когато сме поели някакъв 
ангажимент, няма значе-
ние дали се чувстваме 
добре, или не, трябва да 
свършим работата си“, 
каза още тя.

Другата лекция на 
тема „Приносът на БАН 
в развитието на нацио-
налната научно-изсле-
дователска и иновацион-
н а  с и с т е м а “  б е ш е 
представена от проф. 
д-р Нели Косева, гл. нау-
чен секретар на БАН.

Край на драмата в 
акробатика! Клубът на 
Гергана Денева получи лиценз

Тази събота Бургас отново казва 
„Не“ на насилието над животни

ДОНА МИТЕВА

„На Благовещение по-
лучихме благата вест, че 
имаме лиценз за клуб 
„Нафтекс 2024“. Похвали 
се треньорката по акро-
батика Гергана Денева. 
Нейният клуб чакаше от 
миналата есен – от ноем-
ври, да получи заветния 
лиценз, което ѝ коства 
доста нерви и проблеми. 
Сега всичко е зад гърба на 
треньори и състезатели 
и те могат безпроблемно 
да продължат с подготов-
ката си и участието в 
предстоящите състезания.

Както вече „Черномор-
ски фар“ писа, родители 
и състезатели имаха го-
леми притеснения за 
това дали могат да участ-
ват в състезания, именно 
заради липсата на лицен-
за. 60 – 70 деца и младежи 
от КСА „Нафтекс 2024“, 
голяма част от тях воде-
щи спортисти, вече могат 
да се състезават, благо-
дарение на въпросния 
лиценз.

Конфликтът в бурга-

ската акробатика, който 
бе с няколкомесечна исто-
рия, тръгна от това, че 
двете водещи треньорки 
в този спорт Мария То-
дорова и Гергана Денева 
създадоха свой собствен 
клуб – КСА „Нафтекс 2024“. 

„Аз съм най-възрастна-
та треньорка, имам хуба-
ви деца, имам огромната 
подкрепа на родителите, 
които са много интели-
гентни хора. Не виждам 

нищо лошо – ако някой 
нещо не харесва в живота 
си – да го промени. Не се 
чувствах добре в „Нефто-
химик 2011“.

Не виждам нищо лошо 
в това да се отделим, 
просто едно ядро се дели 
на две. Всеки е свободен да 
работи и да постига ре-
зултати“ обясни преди 
време решението си за 
създаването на собствен 
клуб Денева.

Кристиан Манолов и Вилиана Костадинова заедно с тре-
ньорката Гергана Денева и зам.-кмета по спорт Манол Тодо-
ров по време на церемонията „Спортист на годината 2024“

ФОТО: ОБЩИНА БУРГАС

ГЕОРГИ РУСИНОВ
 
Тази събота Бургас отно-

во ще каже „Не“ на насилието 
над животни. Бургазлии по-
казаха изключителна съпри-
частност през последните 
седмици след разкритията 
за ужасяващите деяния на 
двойката от Перник, която 
срещу заплащане изтезава и 
убива беззащитни животни.

Бруталната история 
предизвика вълна от проте-
сти в цялата страна. В 
морския град на последното 
събитие присъстващите 
настояха за промени в закона 
и по-строги наказания срещу 
подобен род прояви. Дойдоха 
много млади хора с децата и 
кучетата си, доброволци от 
приюти, природозащитници. 
Всички те бяха категорични 
– трябват ефективни при-
съди срещу такива деяния.

„Те не могат да говорят, 
а ти защо мълчиш?!“, „Наси-
лието над животни е пре-
стъпление“, бе изписано на 
плакатите. След това про-
тестиращите се отправиха 
на шествие по централната 
улица „Александровска“.

„Гражданите на Бургас 
излизаме в подкрепа на жи-
вотните, които несправед-

ливо са малтретирани и 
убивани. Важно е да бъдем 
толерантни към всички 
живи същества. Животът 
е за всеки!“, заявяват орга-

низаторите на протеста, 
който ще се проведе в събо-
та, от 11:00 часа пред Съдеб-
ната палата в Бургас.

„Те не могат да говорят, а ти защо мълчиш?!“, „Насилието над 
животни е престъпление“, бе изписано на плакатите         

ФОТО: СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

Протестът ще се проведе в събота, от 11:00 часа пред Съдебна-
та палата в Бургас                                                           ФОТО: СИЛВИЯ ШАТЪРОВА



ГЕОРГИ РУСИНОВ
 
Автополигон в Равнец 

може и да има, но не е задъл-
жително. Това стана ясно 
след дебатите и гласуване-
то в Общински съвет – Бур-
гас. Кметът Димитър Ни-
колов внесе докладна, с 
която иска разрешение от 
местния парламент за от-
правяне на искане до държа-
вата за прехвърляне на 
имоти в бившето военно 
летище в Равнец. В докумен-
та бе обявено, че общината 
има намерение да изгради 
„Център за автомобилна 
безопасност с полигон“, 
като към него ще има про-
изводствени и тестови 
бази за дронове, автомобил-
ни компоненти, зарядна 
инфраструктура за елек-
тромобили и дронове, сен-
зори, камери и системи за 
пътна безопасност.

Още в самото начало на 
дебатите от СЕК повдиг-
наха любимата тема на 
бившия общински съветник 
и депутат от партията 
Константин Бачийски, а 
именно за изграждане на 
карго летище. Иван Иванов 
изтъкна, че в тази зона 
трябва да се мисли за раз-
витие на индустрията и 
разкриването на работни 

места за бургазлии в разме-
рите на 5-6 хиляди. Припом-
нени бяха двете предходни 
инвестиционни намерения 
за над 700 млн. лева, които 
се провалиха.

„Аз се надявах, че след 
като го няма Бачийски, ще 
спрем с тези фантазии. Не 
знам с какви очи споменава-
те инвеститори, които вие 
изгонихте от града. Не сте 
направили нито едно конкрет-
но предложение. Да си гово-
рим за 5-6 хиляди работни 
места, без конкретика е 
несериозно“, репликира Ге-
орги Маринчев от ГЕРБ.

Първи виетнамци 
предлагали карго летище 

през далечната 2008-а

Арх. Дилян Георгиев при-
помни, че идеята за карго 
летище даже не е на СЕК, 
тъй като още през 2008-а 
е имало форум в хотел 
„Мираж“, на който виет-
намски бизнесмени са я 
представили като възмож-
ност за Бургас, но още 
тогава е коментирано, че 
няма как да се случи това.

„Това е абсолютен абсурд. 
Ние сме пленници на болни-
те амбиции на един човек 
и партия. То китайски 
инвеститори щяха да се 
появяват, безмитни зони 
и т.н. Тук само да си говорим 
бля-бля, няма как да се 
получи. Големи инвести-
тори бяха изгонени за 700 
млн. лева абсолютно нар-
цистично. Всички тези 
действия на областния 
управител тогава, чието 
име няма да споменавам, 
който за него като за 
мъртвите – или добро, или 
нищо, отблъснаха инвес-
титорите, въпреки че се 
спечелиха делата. Моля ви, 
спрете с тези глупости и 
фантазиите ви за карго 
летище“, заяви Евелина 
Михалева от ГЕРБ.
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Втори шанс за бившето летище в 
„
Никой  
не проявява 
интерес за  
карго летище –  
ни китайци,  
ни американци, 
ни ескимоси

Димитър Николов,
кмет на община 
Бургас

ФОТО: ГЕОРГИ РУСИНОВ

Възможност. Терените са удобни за тестване на дронове 
и бъдещето на въздушната сигурност

Намерението на общината е отново да получи терените на военното летище в Равнец, за да 
привлече инвеститори           ФОТО: „ЧЕРНОМОРСКИ ФАР“

ГЕОРГИ РУСИНОВ

Ако има едно място, 
което пази безброй исто-
рии за първи несигурни 
потегляния, резки спира-
ния, предприети завои и 
паркирания, то това е 
айтоският автополигон. 
Теренът се намира малко 
извън града, вдясно от 
пътя за село Пирне и по-
коления айтозлии, а и не 
само, ходят там да се учат 
да карат. 

Наш репортер разгова-
ря с част от местните 
жители и всеки един има-
ше свои спомени от вре-
мето, когато е седнал зад 
волана за пръв път имен-
но на полигона.

„Тук направих първото 
си каране и по-сложни 
маневри, без да ми загасне 
колата, защото преди 
това редовно ми се случ-
ваше. Инструкторът ме 
плесна по рамото и ми 
каза: „Ей, момче, ще напра-
вим шофьор от теб“, 
спомня си с усмивка Димо, 
който днес дори изкарва 
прехраната си като про-
фесионален водач.

На полигона мнозина са 

се учили да паркират, да 
спират и потеглят по 
наклон, а някои дори спо-
делят, че и след взимането 
на книжка са продължава-
ли да идват тук да тре-
нират.

„Да, едно време са кара-
ли много повече и полиго-
нът е бил задължителен. 
Аз обаче като изкарах 
книжка преди няколко 
години, не бях още много 
сигурен, затова продължих 
да идвам с баща ми тук, за 
да тренирам“, разказа 
Иван.

Такъв е и случаят с 
Мара. Тя, заедно със своя 
колежка, която малко 
преди нея е взела книжка, 
са идвали месеци наред, за 
да усъвършенстват пар-
кирането, макар и само с 
две коли на полигона. 

Съоръжението в Айтос 
е едно от малкото рабо-
тещи в областта, което 
е голям проблем за млади-
те шофьори. В Бургас на-
пример нямат никъде на-
личен полигон, където да 
се упражняват. Затова и 
айтозлии са доволни и си 
пазят своя, който иначе 
би бил още по-полезен, ако 
се модернизира и освежи. 

Поколения айтозлии 
усъвършенстват умения на 
автополигона край града

ГЕОРГИ РУСИНОВ

Полигонът е задължи-
телна необходимост за 
младите шофьори. Това 
заяви за „Черноморски фар“ 
председателят на Транс-
портната комисия към 
Общински съвет – Бургас 
Евелина Михалева. 

„В повечето случаи те не 
излизат добре обучени, ко-
гато става въпрос за парки-
ране, справяне при стресови 
ситуации и други. Едно 
време полигоните в България 
бяха за паркиране, с естака-
ди и т.н. В ЕС обаче не са 
такива и в повечето случаи 
водачите имат възможност 
да се учат как да се справят 
с аквапланинг, да се справят 
с рязко спиране, къде може 
да им поднесе колата. Аз 
смятам, че в действителност 
младите шофьори трябва 
да преминават през такова 
обучение. Това ще ги напра-
ви много по-подготвени, 
което ще намали катастро-
фите и смъртните случаи, 
които не са никак малко“, 
посочи Михалева.

Заради това, тя е твърдо 
„за“ такъв да се реализира 

на територията на бивше-
то военно летище Равнец, 
за което кметът Димитър 
Николов отправи искане към 
държавата за прехвърляне 
на имоти към общината. 

„Безопасността е най-
важното нещо. Колкото и 
да правят страхотни коли, 
и най-уникалните на света 
да са, няма ли обучение на 
задкормилното устройство 
как да ги кара, няма как да 
няма рискове. Дали е най-
подходящото място в Равнец? 
Аз смятам, че да, защото 
няма да пречат на абсолют-
но никого там. Няма да 
влизат в натоварен трафик, 
няма да бъркат движението 
в града. Виждаме, че всичко 
е много натоварено и всички 
много бързат. А учебните 
коли като тръгнат сутрин 
от зала „Бойчо Брънзов“ и 
минават по „24-ти Черно-
морски пехотен полк“, 
всички шофьори са супер 
изнервени. Няма толерант-
ност към учебните авто-
мобили. Затова мисля, че в 
Равнец е едно много подхо-
дящо място. Нека всичко се 
изпълни по план и да имат 
освен един тренировъчен 
полигон и един хубав симу-

латор, с които младите 
хора ще бъдат много по-
подготвени“, категорична 
е тя.

В момента наблюденията 
ѝ са, че курсистите не тре-
нират на полигон, защото 
няма възможност никъде и 
се впускат в трафика почти 
неготови за неговото на-
прежение.

„Водят ги между нашите 
коли и блоковете, което е 
много тъжно, защото как-
то казах, те са навсякъде 
като немили-недраги. По-
скоро се отбива номера, но 
не поради нежелание на 
инструкторите, а поради 
невъзможност за обучение“, 
каза Михалева.

Как обаче ще се опази 
едно такова бъдещо модер-
но съоръжение, за да не 
последва съдбата на поли-
гона край село Лъка? По 
думите ѝ темата още не 
се е обсъждала, но начи-
ни има. 

„Ще го опазим, няма 
страшно. Има вари-
анти чрез видеонаб-
людение и други 
начини. Полигонът 
при село Лъка 
беше безстопан-

ствен от много години. 
Училището по автотранс-
порт нито го стопанисва, 
нито го дава. Той е изцяло 
тяхна собственост, но не 
знам каква е причината 
нищо да не се случва там. 
Може би и това е причината 
пък Община Бургас да тър-
си друго място“, заяви пред-
седателят на Транспорт-
ната комисия.

За полигона в Равнец има 
идеен проект, добави тя, но 
все още не го е виждала.

„В даден момент главни-
ят архитект на общината 
Тихомир Райчев ще ни запоз-
нае“, посочи Михалева.

ЕВЕЛИНА МИХАЛЕВА, ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ТРАНСПОРТНАТА КОМИСИЯ В ОбС – БУРГАС: 

Площадките за тренировки са изключителна 
необходимост за младите шофьори

Евелина Михалева
ФОТО: АРХИВ



5ТЕМА НА БРОЯ I  28 МАРТ – 3 АПРИЛ 2025

Равнец, общината ще мисли за полигон
Иначе тя каза, че не може 

да скрие щастието си от 
перспективата да се напра-
ви полигон в Равнец, защото 
това е важно за безопасност-
та на младите хора.

Тодор Йосифов от ГЕРБ 
заяви, че трябва да се внесе 
баланс по темата с военно-
то летище и какво ще се 
изгражда там.

„Икономиката няма цвят. 
С две ръце бих подкрепил да 
развием карго летище, но в 
ерата преди Йоан Костади-
нов, когато беше актуално. 
Трендовете в световните 
пазари в момента са други. 
Имаме добре развити морски 
транспортни маршрути, 
имаме и карго летище в 
Сарафово, което не е със 
запълнен капацитет. Карго 
транспортът не е рента-
билен и аз съм го изпитал 
това професионално“, ко-
ментира той и добави:

„В момента имаме един 
огромен терен, който е там, 
имаме завод, който стъпи 
в Бургас, а не другаде. Къде 
да тестват тези дронове? 
На 20 километра от Сара-
фово няма как да прехвърчи 
дрон, камо ли да се тества. 
Затова защо да не ползваме 
терените в Равнец? Защо да 
не се изгради полигон ка-
чествено и модерно, на 
който младите хора да се 
учат на безопасност. В мо-
мента искаме тези терени 

от държавата и затова 
трябва да сме единни. 40 
души от Равнец работят в 
новия завод. Защо да не им 
дадем шанс да си работят в 
населеното място? Това се 
полага на бургазлии, не се 
полага на нас. Затова можем 
да поискаме и вземем тези 
терени. Ако ние сме единни 
и искаме, можем да го напра-
вим. Нека възприемем ико-
номиката като кауза. Това 
зависи само от нас в тази 
зала“.

Георги Дракалиев от ГЕРБ 
коментира, че още от само-
то начало на дебата е ста-
нало недоразумение, защото 
докладната не е за карго 
летище или полигон, а за 
искане на терените от 
държавата, на които после 
общината да развива дейност.

Проф. Севдалина Турма-
нова призова да не се забра-
вя това, което се случи в 
предходния мандат на Об-
щински съвет и как се про-
валиха огромни инвестиции.

„Нека днес вземем едно 
достойно решение, което 
нашите съграждани заслу-
жават. Нека дадем зелена 
светлина да придобием 
тези имоти“, заяви тя.

Частният бизнес  
да поеме инициативата

В края на дебатите дума-
та взе кметът Димитър 

Николов и от изказването 
му излязоха интересни под-
робности за намеренията 
относно терените в Равнец.

„Един младеж, който 
живее в Равнец, пътува все-
ки ден до новата зона „9-и 
километър“, защото рабо-
ти във военния завод. Той 
можеше, ако има едно ра-
ботно място в Равнец, да 
работи близко до дома си. В 
момента искаме терени, 
различни от пистите. Те 
не са писти вече, но да до-
пуснем, че някой иска няко-
га да развива карго там, 
затова са запазени като 
такива. Тези терени искаме 
да ги придобием по нов ред, 

който ще ни развърже ръ-
цете да изградим нещо там, 
а не да пустеят. Разбира се 
държавата не е длъжна да 
ни ги даде по този ред, кой-
то искаме – безплатно, 
веднага и да правим каквото 
искаме. Какво ще реши дър-
жавата, не знам. За да ги 
поискаме трябва да имаме 
идея. Имаме такава за ав-
тополигон, но може да не се 
случи там изобщо. Даже 
мисля, че това е тема, коя-
то трябва частният бизнес 
да развива. Най-близко има 
такъв полигон със скорост-
ни писти в Сливен. Защо да 
няма и тук такъв? Ако час-
тен инвеститор иска да 

изгради подобен комплекс, 
ще го подкрепим и ще му 
намерим място. Ако няма, 
то тогава общината ще го 
изгражда и ще мислим къде. 
Но това е причината да го 
заявим този автополигон 
– за да можем да поискаме 
терените. Единствената 
компания с карго бизнес в 
България е „Електра“. Три 
пъти съм им казвал, ако 
искат да ползват Равнец за 
карго летище, че ще им 
съдействаме и не проявиха 
никакъв интерес. Четвърти 
път не съм го казвал. Никой 
не проявява интерес за та-
кова летище – ни китайци, 
ни американци, ни ескимоси. 

И така да стоим и да чакаме 
някого... няма смисъл. „Годо“ 
и аз съм го чел“, коментира 
градоначалникът.

При гласуването само 
трима общински съветници 
– тези на СЕК се „въздържа-
ха“. Останалите 47 гласува-
ха „за“.

Така предстои да разберем 
дали държавата ще даде 
имотите на Община Бургас 
и какво ще последва като 
намерения след това. Учебен 
полигон обаче е повече от 
необходимо да има, тъй като 
в Бургас такъв липсва. Този 
край Лъка не може да се из-
ползва поради лошото му 
състояние.

„
40 души от 
Равнец работят 
в новия завод. 
Защо да не им 
дадем шанс  
да си работят  
в населеното 
място?

Тодор Йосифов,
председател на  
Икономическата  
комисия в ОбС – Бургас

ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

 От групата на ГЕРБ в местния парламент браниха със зъби и нокти докладната в спор с част от 
опозицията                  ФОТО: ГЕОРГИ РУСИНОВ

МАГДАЛЕНА ДИНЕВА

Полигонът на Професио-
налната гимназия по транс-
порт, намиращ се в Лъка, е 
обект на мащабен проект. Той 
е стартирал от миналата 
година и включва изграждане-
то на специализиран полигон 
за картинг писта и обучение 
по безопасност на движение-
то по пътищата (БДП). 

Сред основните характе-
ристики на бъдещия полигон 
ще бъдат изкуствени нерав-
ности и участъци, имити-
ращи аквапланинг, които ще 
позволят на учениците да 
научат как да се справят с 
екстремни пътни условия. 
„Това е изключително важно 
за подготовката на млади 
шофьори, които трябва да 
се запознаят с реални ситу-
ации на пътя“, сподели инж. 
Кънчев, директор на Профе-
сионалната гимназия по 
транспорт. 

В момента учениците от 
гимназията не са преуста-
новили своята практическа 
подготовка, като се обу-
чават в други бази на 
училището. Освен това, 

проектът предвижда поли-
гонът да бъде на разположе-
ние и за обществено ползва-
не, което ще позволи на 
повече хора да се упражняват 
при по-специфични пътни 
условия. 

Инж. Кънчев сподели пред 
„Черноморски фар“, че ста-
рият полигон не е безсто-
панствен. Учениците от 
Автото два пъти са ходили 
на място, за да го почистят 
и да го поддържат в добро 
състояние. “Това е проект, 
който много бих искал да се 
осъществи, особено що се 
отнася до БДП“, категоричен 
е директорът.

МАГДАЛЕНА ДИНЕВА

Петър Марков, упра-
вител на автошкола 
МАРКОЗА, изрази мнение 
за плюсовете и минусите 
на полигона като част 
от обучението на кан-
дидат-шофьори в ин-
тервю за „Черноморски 
фар“. За намерението да 
се изгради „Център за 
автомобилна безопасност 
с полигон“ в индустри-
алната зона Равнец, той 
коментира, че Равнец е 
твърде далеч и това би 
ги ощетило във финансов 
и времеви аспект. 

Към момента полиго-
ни не се включват в 
програмите за шофьор-
ски курсове, а не се об-
съжда и възвръщането 
им като задължителен 
елемент за изпита на 
кандидат-шофьорите. 
Марков посочи, че кур-
систите се обучават да 
паркират в реални усло-
вия, като изпитващите 
ги карат да се упражня-
ват  в междублокови 
пространства.

„Лично съм против 
изпитът да се провежда 
на полигон, защото там 
се намират стандартни 
елементи, които се на-
изустяват. Важно е 
шофьорите да умеят да 
паркират в реална среда, 

както се прави сега, а не 
само в контролирани 
условия на полигон. Ако 
например е заложено 
изпитът да се проведе 
на полигон, ние ще тряб-
ва да отделим много 
време на него за сметка 
на практическите часо-
ве в градски условия, 
които са от съществено 
значение“, обясни Марков.

Той все пак подчерта, 
че полигонът има свои-

те плюсове, като напри-
мер възможността 
първите няколко часа 
да се осъществят имен-
но там. Така курсистите 
ще са по-спокойни, защо-
то ще им е по-широко и 
няма да се създаде допъл-
нително напрежение от 
други участници в дви-
жението. 

Въпреки това, Марков 
акцентира, че полигони-
те трябва да бъдат 

общински и достъпни за 
всички автошколи, тъй 
като това е скъпо съо-
ръжение, което малко 
учебни центрове могат 
да си позволят.

Според него, наличие-
то на подходящи условия 
за тренировки е ключо-
во за обучението на 
младите шофьори, но 
използването на поли-
гони за изпити не е оп-
тимално решение.

ИНЖ. КРАСИМИР КЪНЧЕВ, 
ДИРЕКТОР НА  ПГ ПО АВТОТРАНСПОРТ:  

Проектът в Лъка 
предвижда картинг писта 
и обучение по безопасност 

ПЕТЪР МАРКОВ, АВТОИНСТРУКТОР: 

Полезни са за упражнения, но не и за изпити 

Към момента полигони не се включват в програмите за шофьорски курсове, курсистите пар-
кират в междублокови пространства                     ФОТО: МАГДАЛЕНА ДИНЕВА

Инж. Красимир Кънчев
ФОТО: ФБ



Общински съвет – Поморие прие новата 
организация на движение в кв. „Св. Георги“ 
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Решение. Ул. „Д-р Петър Берон“ да стане изцяло двупосочна

МОНИКА ИЛИЕВА

Новата организация на 
движение – посочността – в 
кв. „Св. Георги“ в Поморие, 
получи зелена светлина на 
последното заседание на 
местния парламент. Об-

щински съвет – Поморие 
одобри – с 15 гласа „за”, 6 
„въздържали се” от 21 при-
състващи съветници – про-
екта за промяна на движе-
нието и актуализацията 
на ГПОД в Новия град. 

В отделна точка бе ре-
шено ул. „Д-р Петър Берон“ 

да стане изцяло двупосочна. 
По силата на същото 

решение бе възложено на 
кмета на община Поморие 
да разпореди обследване на 
движението и трафика през 
идния летен сезон (01.07.2025 
г. до 31.08.2025 г.) във връзка 
с безопасността като част 
от промяната на посоч-
ността в кв. „Св. Георги“. 
На следващ етап – анализ и 
при необходимост да бъдат 
направени изменения по 
новата организация.

По време на дебата в за-
лата Никола Абрашев, об-
щински съветник от ПП 
ГЕРБ, изрази мнение, че: „кв. 
Св.” Георги има спешна 
нужда от правила и ред“.

Веселин Анестиев от ЗНС: 
„Не знам дали това решение 
ще сработи в кв. „Св. Геор-
ги“, но моля кварталци 
едно лято да се придвижват 
съответно тази нова ор-
ганизация. Ако не им харе-
са, ще се търси нов вариант.“

Припомняме че до кон-
сенсусното решение на 27 
общинско заседание се 
стигна след проведено в 
средата на януари обсъж-
дане с гражданите за посоч-
ността на улиците в Квар-
тала на Поморие. Даден бе 
срок от един месец за мнения 
и предложения. Извършен 
бе обход по улиците на „Св. 

Георги“ – Поморие от пред-
ставители на общинска 
администрация. В деловод-
ството на Общината са 
постъпили пет предложе-
ния. В рамките на периода 
до окончателното решение 
бе инициирана и подписка 
за несъгласие във връзка с 
новата организация на дви-
жение в Новия град на По-
морие. 

В окончателния проект 
за „Промяна организацията 
на движение (посочност) и 
актуализация на ГПОД“ са 
отразени всички предложе-
ния от граждани, както и 
забележките от общест-
веното обсъждане и обход.

ДОНА МИТЕВА

Обзор се подготвя 
усилено с нови инициати-
ви за летния сезон. Една 
от тях е екокодекс на 
гражданите и гостите 
на града.

В 14 точки са формули-
рани правилата за опаз-
ване на околната среда. 
„Аз като образцов граж-
данин на моя град се гри-
жа за неговата чистота 
и не позволявам на себе 
си и другите изхвърляне-
то на отпадъци извън 
определените за целта 
съдове и места“, гласи 
първа точка в кодекса. 
По-долу се акцентира 

върху разделното съби-
ране на отпадъци, опаз-
ването на кофите за 
боклук, опазването на 
тротоарите и уличните 
платна, старите авто-
мобили.

Специално е обърнато 
внимание и на животните: 
„Никога не отглеждам 
селскостопански живот-
ни в курортния ни град, 
както и не допускам дви-
жението им в границите 
на града си“; „Никога не 
разхождам домашния си 
любимец без каишка и 
обслужващи материали в 
обществените и зелените 
площи на града! Там игра-
ят децата ни! Там се раз-

хождат туристите ни“.
Като допълнение в края 

на кодекса са оставени 
телефоните на отдел 
„Екология“ при кметство 
Обзор.

Да припомним, че кме-
тът на Обзор Христо 

Янев преди години си бе 
оставил личния телефон 
на няколко билборда с 
молба към онези, които 
ги мързи да си изхвърлят 
боклука на определени-
те за целта места, да 
му се обаждат, за да го 
изхвърли той.

МАГДАЛЕНА ДИНЕВА

Станка Бухлева, притежаваща 
наследствен имот в село Звездец, 
подаде сигнал до вестник „Черномор-
ски фар“ във връзка с конкретния 
имот. Тя твърди, че фирма за произ-
водство на трифазен ток със солар-
ни батерии е влязла незаконно в 
нейния двор, като е изкопала дълбок 
трап и е положила кабел. „Оттогава 
до днес имотът ми е разграден двор, 
влизат всякакви животни от селото, 
които унищожиха всичко, което 
имахме“, казва Станка.

Подала е жалба още през април 
2023 година. Отговорът, който е 
получила, е бил, че комисия е посе-
тила двора на нейната къща, но по 

нищо не личало, че е минал трактор 
през двора ѝ и че е прокаран кабел. 
„Защо за пореден път не ми се оба-
диха? С вързани очи щях да им пока-
жа къде е прекаран кабелът“, кате-
горична е тя. И допълва,  че 
спокойно е можело да се заобиколи 
и да не се влиза в двора ѝ, защото 
около къщата ѝ минават две улици.

Изпратихме запитване до Об-
щина Малко Търново, като отго-
ворът беше, че положеният кабел 
е законно изграден. В писмото те 
казват, че кабелът преминава през 
улична регулация, за която е учре-
дено на възложителя „Волтрон 12“ 
ООД право да прекара отклонение 
от съществуващо електромерно 
табло.

Обзор се готви за летния туристически сезон                                                                                 ФОТО: БОРИС МИНЧЕВ

В средата на месец януари бе проведено обсъждане с граждани-
те за посочността на улиците в Квартала на Поморие 

                                                                                ФОТО: МОНИКА ИЛИЕВА

Жалбата Отговор от общината

До окончател-
ното решение 
ОБС-Поморие, 
бе инициирана 
и подписка 
за несъгласие 
във връзка 
с новата 
организация 
на движение в 
Новия град на 
Поморие

ФОТО: МОНИКА 
ИЛИЕВА

Новата организация 
на движение – посоч-
ността – в кв. „Св. 
Георги“ в Поморие, 
получи зелена свет-
лина на последното 
заседание на мест-
ния парламент

„В деловодството на Общината са постъпили пет предложе-
ния от граждани”, информира по време на заседанието Адам 
Адамов - председател на ОБС -Поморие

ФОТО: МОНИКА ИЛИЕВА

В Обзор имат екокодекс Тайно ли са положили кабел 
в дома на възрастна жена



разбира се, и на студенти, 
и то с удоволствие.

– Кажете няколко думи 
за сътрудничеството 
си с Регионалното упра-
вление по образование – 
Бургас.

– Получих страхотна 
подкрепа и истинско 
сътрудничество от Ре-
гионалния инспекторат 
по образованието. Те ми 
помогнаха при селекция-
та на децата, които да 
подпомогна със стипендии. 
Бяха отзивчиви и приеха 
идеята ми със сърце. 
Благодаря им. Благодаря 
и на вашата колежка – 
журналистката Мануела 
Янева, която ми помага-
ше от началото, та до 
самия край в това начи-
нание.

– Създали сте фондация 
„Пътеки към бъдещето“ 
– каква е дейността ѝ? 
Какво предстои да се 
случи с помощта на нея?

– Фондация „Пътеки 
към бъдещето“ е създа-
дена с цел да подпомага 
таланти в образованието. 
Дай боже това да продъл-
жи и занапред. Желанието 
ми е дейността ѝ да се 
разрасне да и имам финан-
совата възможност да 
помогна на много, много 
талантливи момичета и 
момчета, които да се 
чувстват комфортно и 
да се развиват в сферите, 
които са избрали.

Всеки млад ум, изпълнен 
с идеи и стремеж към 
знание, заслужава шанс 
да разгърне пълния си 

потенциал. Именно зато-
ва създадохме инициати-
вата „Пътеки към бъде-
щето“ – кауза, която 
подкрепя талантливи 
ученици с академичен 
потенциал и амбиция да 
променят света.

В рамките на програ-
мата избрани ученици ще 
получават стипендия от 
500 лв. месечно за една 
година, както и безценна 
морална и професионална 
подкрепа. Това не е просто 
финансова помощ – това 
е ръка, подадена към бъ-
дещите лидери, учени, 
новатори и творци, кои-
то ще оформят утрешния 
свят.

– Вие самият сте спор-
тували в детските и 
юношеските си години 
– на какво ви научи спор-
тът?

– Спортът ме научи 
основно на дисциплина и 
уважение към хората. С 
упорит труд и мисъл 
всичко се постига – това 
разбрах в залата, по вре-
ме на тренировките. 
Независимо дали ще стиг-
неш до високи спортни 
върхове, или не, за цял 
живот остават добрите 
навици и доброто отно-
шение, което се възпита-
ва, спортувайки.

– Какво бихте казали 
на сегашните млади хора, 
които са дълбоко свър-
зани с телефони и ком-
пютри и които предпо-
ч и т а т  д а  о б щ у в а т 
виртуално, вместо да 
спортуват и да се заба-

вляват реално?
– На младите хора бих 

казал да вдигнат глави 
от телефоните и компю-
трите и да се опитат да 
видят и разберат света 
около себе си. Да общуват 
помежду си, а не само чрез 
новите технологии. Да се 
радват на природата, на 
близките си. Да проумяват 
реалния, истинския свят!

– Какво е „Емине – ул-
тра“?

– „Емине – ултра“ е със-
тезание по планинско 
бягане. Създадохме го с 
благотворителна цел – 
приходите от него да 
отиват във Фондацията. 
Това е спорт с кауза. То не 
е просто състезание – 
това е движение с ясна 
мисия и стойност. Всеки 
изминат километър по 
живописните маршрути 
представлява не само 
лична победа, а и стъпка 
към по-добро бъдеще. 
Всички приходи от съби-
тието, както казах, ще 
се насочват към подкре-
пата на талантливи 
ученици, защото всяко 
дете заслужава възмож-
ността да разгърне своя 
потенциал. Надявам се, 
че след впечатляващия 
успех на миналото издание, 
и тази година събитието 
ще е още по-вдъхновяващо 
и мащабно.

– В личен план – оста-
ва ли ви време за забавле-
ния и как отмаряте? 

– Отмарям в добра ком-
пания, с приятели. Обичам 
да тичам сред природата.

ДОНА МИТЕВА

ИНТЕРВЮ

ИВАН 
ПАЧЕВ
ФОТО: БТА

Г

В света, в който 
живеем, и парите, 
и добрият пример 
са важни

Иван Пачев:
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-н Пачев, наскоро учре-
дихте стипендия за девет 
ученици от материално 
затруднени семейства. 
Знам, че зад това Ваше 
решение стои лично пре-
живяване и много емоция. 
Разкажете за решението 
си за стипендията, моля.

– Основно при избора на 
кого да бъде дадена тази 
стипендия за деца и мла-
дежи таланти в неравно-
стойно положение включ-
ваше какъв е семейният 
статус и финансовото 
положение на семейства-
та. Наистина, имам личен 
мотив, който ме подтик-
на да я дам.

В младежките си годи-
ни получих подобен вид 
помощ. Човекът, който 
ми даде такава помощ се 
казваше Продан Гарджев 
– легенда в българската 
борба. Олимпийски шам-
пион от Летните олим-
пийски игри в Токио през 
1964 г. и бронзов медалист 
от Летните олимпийски 

игри в Мексико през 1968. 
Та Продан Гарджев ме 

хареса в залата по борба 
по време на тренировка. 
Извика ме при себе си. 
Попита ме как се казвам 
и след това ми каза, че ще 
вземам всеки месец по 20 
лв. от „Нефтохимик“ – 
тогава държавно пред-
приятие. Аз се почувствах 
много специален, оценен, 
и то от такава голяма 
легенда в спорта, който 
тренирах. Това ми остави 
отпечатък в съзнанието 
за цял живот. И се запитах: 
мога ли и аз да помагам, да 
проявя подобен жест към 
други млади хора. За мен 
това е удоволствие.

Знам, че доброто почти 
винаги поражда добро след 
себе си и за бъдеще. Вярвам 
в това. 

Мога още да говоря 
много за това, но нека се 
ограничим дотук.

– Освен че стимулира-
те тези млади хора, кой 
се надявате да забележи 
този ваш жест? Мислите 
ли, че ще имате и други 
последователи?

– Имам възможност да 
подпомагам тези млади 
хора и затова го правя. 
Тези младежи са бъдеще-
то на България. Те го за-
служават. Подобен жест 
е правилен, според мен. 
Дали някой ще го забеле-
жи и ще направи същото 
– искрено се надявам да е 
така. Убеден съм, че в 

Бургас, а и в цялата стра-
на има хора с възможнос-
ти и сърце. 

– Парите или добрият 
пример – кое, според вас, 
е по-важно? Смятате ли, 
че доброто е заразно?

– В света, в който жи-
веем, и парите, и добрият 
пример са важни и могат 
отлично да си партнират.

Смятам, че всичко е 
заразно – и доброто, и 
лошото. Важното е в 
това, кое от двете ще 
изберем. Човек сам избира 
какъв да е и какво да пра-
ви в живота си. Има една 
книга „На изток от Рая“, 
роман от Джон Стайнбек. 
В нея е написано всичко за 
живота и хората, поне за 
мен. Мисля, че след като 
я прочетох, си отговорих 
на много въпроси, които 
се блъскаха в главата ми. 
Въпроси, важни за живота.

– Защо ученици, а не 
студенти избрахте да 
спонсорирате?

– Избрах да са деца и 
младежи, а не студенти, 
защото малките имат 
по-голяма нужда поради 
неспособността им да си 
изкарват сами средства, 
работейки извън учебния 
процес. Докато студен-
тите при желание могат 
да работят и сами да се 
издържат. Много от тях 
го правят. Въпрос на ор-
ганизация и желание е.

Ако имам финансова 
възможност, бих помагал, 

Иван Пачев със стипендиантите                                                                                                                              ФОТО: РУО

 Иван Пачев е от хората, които се 
притесняват да влизат във фокуса на 
медийната известност.
 Той е завършил Техникум по авто-
транспорт, Бургас през 1999 година.
 Има собствен бизнес, за който не 
обича да говори.
 Името му влезе в медийното прос-
транство заради благороден жест – 
чрез фондацията „Пътеки към бъдеще-
то“ той учреди 9 стипендии в размер 
от по 500 лева на месец за талантливи 

ученици в затруднено материално 
положение.
 За избора на младежите и девойките 
Иван Пачев се довери на Регионалното 
управление на образованието.
 На специално тържество, на което 
присъстваха не само учениците и 
представители на техните семейства, 
а и директорите на училищата, 
където учат, бе обявена селекцията. 
Подрастващите ще получават финан-
совия стимул в рамките на една година.
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ДОНА МИТЕВА

Веселина, или както 
всички я знаят – Веса 
Григорова, е мъжко моми-
че: енергична, с характер 
и с бистър ум. Цял живот 
е работила със силния 
пол и твърди, че може да 
превъзпитава онези, 
които се смятат за 
твърди характери. Ком-
промиси трудно прави. 
Има железни принципи. 
Още се разказва в средите 
на енергетиците от 
нейното време култова 
случка от соца с другаря 
Николай Жишев, първи 
секретар на БКП в Бургас, 
смятан за най-влиятел-
ния мъж в цялата Бурга-
ска област.

На 90-ия си рожден ден 
тя получи две торти, 
специални поздравления 
от колегите, приятели-
те, музикантите и дори 
от министъра на енер-
гетиката Жечо Станков 
– бранш, на който е от-

дала целия си трудов 
живот.

Веса Григорова остава 
единствената жена ел. 
диспечер в историята 
на българската елек-

троенергийна система 

Това е оперативно уп-
равление на кризи, команд-
ване на подстанции и 
какво ли още не. Изисква 
се бърз ум и светкавични 
решения.

Крехка, усмихната, при-
ветлива, любопитна, тя 
с удоволствие разказва за 
своята кариера, за рабо-
тата на смени, за всичко 
онова, през което е мина-
ла в трудовия си път.

„Завършила съм Меха-
нотехникума – със специ-
алност „Електротехник 
– силни токове“. Бяхме по 
три момичета във всеки 
випуск. Водеше се средно 
специално образование и 
учехме пет години. Имаше 
разпределение тогава. 

Като завърших, ме разпре-
делиха в Ямбол в „Тексти-
ла”. Звъня аз там и питам 
важи ли разпределението 
ми, а те ми отговарят, че 
нямат нужда от мене. Ами 
сега… чудя се аз къде ще 
започвам работа. От една 
позната, завършила преди 
мене техникума, разбрах, 
че търсели хора за ТЕЦ „В. 
Коларов“ в мина „Черно 
море“, на който се дължи 
електрифицирането на 
Бургас и региона. Отивам 
там – те готови още на 
другия ден да започна ра-
бота“, разказва Веса за 
началото на трудовия си 
път. Става дежурна на 
главно табло, където вече 
работят момичета от 
предходни випуски на Ме-
ханото.

Намират се със съпруга 
си – Стоян Янков, също 
възпитаник на Механоте-
хникума в ТЕЦ „В. Коларов“. 
Работят в една и съща 
смяна.

След години работа се 
мести в ТЕЦ-а на „Нефтохим“, 
където изкарва десет годи-
ни като началник-смяна.

И от там – в окръжното 
предприятие „Енергоснаб-
дяване“ – в командната зала 
като електродиспечер в 
електроразпределителна-
та мрежа – цели 20 години.  

Друга любопитна под-
робност, освен това, че е 
единствената жена в цяла 
България на тази позиция, 
е и фактът, че тя и коле-
гите ѝ са пряко подчинени 
на Националната диспе-
черска служба и на минис-
търа на енергетиката. 
Работи само с мъже, те са 
ѝ подчинени.

„Не е лесно да се работи 
с мъже,

но с годините и с опита 

разбрах, че може и да бъдат 
превъзпитавани. Сигурно 
съм им досаждала, като 
съм изисквала грамотно 
попълване на журналите“, 
разказва Веса, обяснявай-
ки за оперативния дневник, 
където тя по собствена 
инициатива оптимизира 
начина на воденето и ар-
хивирането на оператив-
ната информация.

Обяснява и как е прави-
ла месечния енергиен баланс 
без днешните комуника-
ции…

Вероятно този вид 
„самодеен контрол“ по-
някога е досаждал на 
колегите ѝ, дава си смет-
ка за това жената, но пък 
е убедена, че това е било 
правилно и така е тряб-
вало да се случват неща-
та – подредено и грамот-
но. Защото работата е 
екипна, тежка и отго-
ворна. 

„В тази екипна работа 
имаше не само партньор-
ство, но и приятелство, 
уважение. Това го доказа 
и моят деветдесети 
рожден ден, на който 
дойдоха много мои бивши 
колеги, за да уважат лич-
ния ми празник. 

Няма как да не се иска 
всичко да е точно, защото 
от нашата работа, от 
точността и акуратност-
та често зависеше живо-
тът на колеги, с които 
работя на терен. 

23 подстанции и още три 
тягови, които са на желез-
ниците, са под наше упра-
вление. И както неведнъж 
се подчертаваше: „личности 
с мудност на психическата 
реакция не могат да я ра-
ботят тази работа“, 
обяснява за естеството 
на задълженията си един-
ствената жена сред рабо-

тещите на тази позиция.

Опираме до времето  
в соца, когато имаше 
режим на тока – два 

часа свети, два не свети 

Градове и села бяха като 
цветомузика.

„Получавала съм много 
заплахи, обаждаха се по 
телефоните в дежурната 

с псувни, особено пък като 
чуеха гласа на жена… Каз-
вали са ми, че ще ме убият. 
А аз  какво съм виновна. 
Изпълнявам разпореждане. 
Режимът кога и къде ще 
има ток и кога и къде няма 
да има е обявен предвари-
телно. Случват се и кри-
тични ситуации – някой 
заседнал в асансьора, друг 
болен трябва да бъде сва-

Веса в компанията на съпруга си и колеги                    ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

Веселина Григорова с дъщеря си Даниела Божинова пред Евро-
пейския парламент                                                                   ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

Жест. Министърът на енергетиката Жечо Станков със специален поздрав 
за единствената жена ел. диспечер в България

Веселина Григорова, диспечер в Командна зала на „Електроснаб-
дяване“ – Бургас         ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

„ДИАГНОСТИЧНО-КОНСУЛТАТИВЕН ЦЕНТЪР II – 
БУРГАС ” ЕООД – ГР. БУРГАС

ЗАПОВЕД № 29 / 24.03.2025 година

            На основание чл.13,т.6 и чл.18, ал.2 от Наредба 
за условията и реда за упражняване правата на собственост 
в търговски дружества, участието в граждански дружества 
и сключването на договори за съвместна дейност от Община 
Бургас във връзка с чл.57, ал.2, чл.59, Раздел ІІ и Раздел ІV 
от Наредба за придобиване, управление и разпореждане с 
общински имоти и вещи

ОТКРИВАМ:
за провеждане на публичен търг с тайно наддаване за 

отдаване под наем, за срок от 3 /три/ години, на следния 
недвижим имот: 

ЛЕКАРСКИ КАБИНЕТ № 118, с площ от 18.72 кв. м., 
находящ се на І-ви етаж, на триетажната масивна сграда с 
административен адрес: бул. “Демокрация“ №94, цялата с 
площ от 3548 кв.м., при граници на сградата: изток – бул. 
“Демокрация“, запад – вътрешен двор, север – “Бурмедика“ 
ЕООД – гр. Бургас., юг – “Специализирана болница за активно 
лечение по пневмо-фтизиатрични заболявания със стационар 
Бургас“ ЕООД, собственост на “ДКЦ ІІ-Бургас“ ЕООД – гр. 
Бургас. Горепосоченото помещение, предмет на публичния 
търг с тайно наддаване ще се ползва за монтиране и 
експлоатация на апарат за измерване на костната плътност 
- ОСТЕОДЕНЗИТОМЕТЪР.

1. Начална тръжна цена: 
- за лекарски кабинет № 118 - месечна наемна цена, 

в размер на 552,42 лева /петстотин петдесет и два лева и 
четиридесет и две стотинки/ с включен ДДС;

2.Стъпка за наддаване:
- за лекарски кабинет № 118, определена в размер на 

1 /едно/ на сто от началната тръжна цена, а именно: 5,58 
лева (пет лева и петдесет и осем стотинки) с включен ДДС.

3. Изисквания към кандидатите: Физическо или 
юридическо лице, регистрирано като търговец по българското 
законодателство или по законодателството на държава 
членка на Европейския съюз; Да няма парични задължения 
към държавата по смисъла на чл.162, ал.2 от Данъчно-
осигурителен процесуален кодекс, установени с влязъл в 
сила акт на компетентен орган, освен ако не е допуснато 
разсрочване или отсрочване на задълженията, както и 
задължения към Община Бургас; Да не е в производство по 

несъстоятелност или ликвидация, или е осъден за банкрут; 
Да не е дружество по смисъла на Закона за икономическите 
и финансовите отношения с дружествата, регистрирани в 
юрисдикции с преференциален данъчен режим, контролираните 
от тях лица и техните собственици, регистрирано в юрисдикция 
с преференциален данъчен режим съгласно същия закон. 
Да разполага със собствен или нает апарат за измерване 
на костната плътност /ОСТЕОДЕНЗИТОМЕТЪР/, който да 
отговаря на следните условия: а/ тип ДХА, б/ да е произведен 
не по-рано от 2005 г., в/ да има възможност за измерване 
костна плътност на двете бедрени шийки с едно сканиране, 
г/ време на експозиция на пациента при едно сканиране - не 
повече от 12 секунди; Кандидатът да разполага с нужните 
специалисти за работа с апарата /лекар с призната клинична 
специалност по ендокринология и/или ревматология/.

4. Критерии и метод за оценка на предложенията: 
„Най-висока предложена месечна наемна цена”  в 

лева, с включен ДДС
5. Документи, които задължително следва да се 

съдържат в офертата за участие в публичен търг с тайно 
наддаване:

5.1. Заявление за участие в тръжната процедура – по 
образец, изготвен от управителя на „ДКЦ ІІ  - Бургас” ЕООД;

5.2. Декларация за приемане условията на търга и всички 
клаузи на проекто-договора за наем - по образец изготвен 
от управителя на „ДКЦ ІІ – Бургас” ЕООД;

5.3. Оригинал на документи за внесен депозит за участие 
и за закупена тръжна документация;

5.4. Удостоверение за актуално правно състояние на 
кандидата, в оригинал или нотариално заверено копие, с 
дата на издаване не по-рано от един месец преди подаване 
на офертата. В случай, че кандидатът е вписан в търговския 
регистър, същият е достатъчно да  посочи ЕИК на кандидата. 

5.5.  Декларация (свободен текст), че кандидата няма 
задължения по смисъла на чл.162, ал.2 от Данъчно-осигурителен 
процесуален кодекс, установени с влязъл в сила акт на 
компетентен орган, освен ако не е допуснато разсрочване 
или отсрочване на задълженията.

Преди сключване на договора, обявеният за спечелил 
търга представя оригинал на документ, издаден от 
съответните компетентни органи, за удостоверяване 
липсата на задължения по смисъла на чл.87, ал.6 от 
Данъчно – осигурителния процесуален кодекс. 

5.6. Декларация (свободен текст), че кандидата няма 
задължения към Община Бургас, както и такива по неизплатени 

задължения по договори със същата. 
Преди сключване на договора, обявеният за спечелил 

търга представя оригинал на документ за липсата на 
задължения към Община Бургас. 

5.7. Декларация (свободен текст), че кандидата не е 
обявен в несъстоятелност или не е в процедура по ликвидация 
или е осъден за банкрут. 

Преди сключване на договора, обявеният за спечелил 
търга представя удостоверение за липса на несъстоятелност 
и ликвидация. 

5.8. Декларация от кандидата (свободен текст), че 
подадената от същия оферта ще бъде със срок на валидност 
от 90 (деветдесет) календарни дни от нейното депозиране. 

5.9. Декларация (свободен текст) за направен оглед на 
обекта, предмет на публичния търг.

5.10. Доказателства за техническите възможности на 
кандидата: доказателства, за собствен или нает от кандидата 
апарат за измерване на костната плътност /ОСТЕОДЕНЗИТОМЕТЪР/, 
отговарящ на характеристиките, посочени в т.3 от настоящата 
заповед; доказателства, че кандидатът разполага с нужните 
специалисти за работа с апарата /лекар с призната клинична 
специалност по ендокринология и/или ревматология/.

5.11. Наддавателно предложение, представляващо 
посочване на началната тръжна цена и броя на стъпките, с 
които кандидатът предлага същата да бъде увеличена. /
посочената месечна наемна цена следва да бъде в лева, с 
включен ДДС/;   

Този документ следва да се постави в отделен запечатан 
непрозрачен плик, с надпис “НАДДАВАТЕЛНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ”, 
подписан и надписан от кандидата с посочване на имената 
му, както и обекта, за който кандидатства, 

5.12. Заверено пълномощно, когато предложението се 
подава от пълномощник.

Всички приложени в офертата копия на документи, за 
които не е посочен начин на заверка, трябва да бъдат 
подписани, съответно заверени с „Вярно с оригинала” от 
лицето, представляващо кандидата.

6. Търга ще се проведе от комисия, в състав от петима 
души – председател и четирима членове, единият от 
които правоспособен юрист:

7. Депозита за участие в тръжната процедура е, както 
следва: 

- за лекарски кабинет № 118 - в размер на 1657,26 
лева /хиляда шестстотин петдесет и седем лева и двадесет 
и шест стотинки/, платими по банков път по сметка на 

“Диагностично-консултативен център ІІ” ЕООД – гр. Бургас: 
ІBAN: BG 95STSA93001508019453, BІC: STSABGSF, “Банка 
ДСК”, клон гр. Бургас.

8. Документацията за участие в тръжната процедурата 
се закупува от счетоводството на „Диагностично-консултативен 
център ІІ – Бургас” ЕООД /гр. Бургас, бул. “Демокрация” 
№94, ет.3, стая №316/, всеки работен ден,  считано от датата 
на публикуване на заповедта за откриване на публичния 
търг с тайно наддаване, от 14,00 до 16.00 часа. Цената на 
документацията за участие в процедурата е в размер на 30 
/тридесет/ лева, с включен ДДС.

9. Офертите за участие в публичния търг с тайно наддаване 
се подават от кандидатите в срок до 08.04.2025г. включително, 
считано от датата на публикуване на електронната страница 
на „ДКЦ ІІ“ ЕООД и в поне едно местно средство за 
масово осведомяване, на съобщение за търга със 
съдържание, включващо данните от заповедта за 
откриването му. Съобщение със същото съдържание се 
поставя и на видно място в сградата на „ДКЦ ІІ“ ЕООД. В 
случай, че за горепосочения търг не са подадени заявления, 
срокът може бъде удължен с още 7 дни със нова заповед. 
В случай, че след удължаване на срока, няма подадено нито 
едно заявление, управителят на „ДКЦ ІІ“ ЕООД, въз основа 
на доклад от председателя на тръжната комисия, може със 
заповед да насрочи повторен търг, с нова начална тръжна 
цена, намалена с 10% от първоначално обявената, като се 
извършат и съответните корекции в тръжната документация. 
При провеждане на повторен публичен търг, кандидатите 
подават нови заявления за участие, при спазване изискванията, 
посочени в заповедта за повторния търг. Когато и след 
второто обявяване на търга на се явят кандидати, Комисията 
го обявява за непроведен и отразява това в протокол.    

10. Оглед на обекта, предмет на търга може да бъде 
извършен всеки работен ден, считано от датата на публикуване 
на съобщение за откриване на публичния търг, до изтичане 
на крайния срок за подаване на заявленията, от 10,00 до 
11,00 часа, след представяне на документ за закупена тръжна 
документация. 

11. Търга ще се проведе на 09.04.2025г., а именно след 
изтичане на срока за подаване на заявления, от 12,00 часа, 
в сградата на „Диагностично-консултативен център ІІ- Бургас” 
ЕООД– гр. Бургас, ул. „Демокрация” №94, ет.3, стая №310.

“ДКЦ ІІ – БУРГАС” ЕООД 
УПРАВИТЕЛ: д-р ИЛКА БАЕВА
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лен с носилка… какво ли 
не“, разказва за онова 
трудно време Веса. 

И се сеща за една случка, 
която без малко да ѝ коства 
работното място: Тя е 
дежурна – спира токът в 
района на Бургаската 
стоматология. Но точно 
в този момент на зъболе-
карския стол бил другарят 
Николай Жишев. Звъни 
медицинската сестра на 
зъболекаря: така и така, 
трябва да пуснете тока 

на Стоматологията, за-
щото другарят Жишев е 
на стола и стоматологът 
трябва да си свърши ра-
ботата.

„Изобщо не се притесних. 
Отговорих така както 
отговарям на останалите 
граждани: „Когато дойде 
моментът по график, ще 
възобновим ел. захранва-
нето на района”, споделя 
случката с усмивка въз-
растната дама. 

Естествено, над глава-

та ѝ е надвиснало наказа-
ние за това как е дръзнала 
да не удовлетвори жела-
нието на първия мъж в 
Бургас. 

„Тогава шеф на Енерго-
то беше Вили Димитров 
– и той не позволи да ме 
накажат“, довършва раз-
каза си Веса.

Нейните принципи  
през целия трудов път 

са били:

„Направи си сам рабо-
тата“, „Търси златното 
сечение“, „Работата да 
бъде по канап“. Води се и 
от двата правилника, 
които и до ден днешен знае 
като „Отче наш“ – правил-
ника за техническа безо-
пасност и този за техни-
ческа експлоатация.

По онова, старото вре-
ме, е награждавана. За 
петдесетата си годиш-
нина става „Отличник на 
Министерството на 
енергетиката“. 

Но си признава, че поз-
дравлението на сегашния  
министър на енергетика-
та Жечо Станков я радва 
повече.

Тя си го носи в раницата 
и с удоволствие го показ-
ва.

В него се казва: „Уважа-
ема госпожо Григорова,

Поздравявам Ви със за-

бележителната 90-годиш-
нина с пожелания за здра-
ве и нови жизнени сили. 
Вие сте чудесен пример за 
поколения енергетици, 
защото целият Ви трудов 
път е бил изцяло в служба 
на нашия отрасъл – в про-
изводството на електри-
ческа енергия, електро-
с н а б д я в а н е т о , 
изграждането на нацио-
налната ел. мрежа, при 
текущи ремонти и от-
страняване на аварии, 
включително в тежките 
години на кризи и режим 
на тока.

Това е живот на битки 
с изпитания и предизви-
кателства, който дейст-
вително е посветен на 
българската енергетика, 
и аз използвам тържест-
вения повод,  за да Ви бла-
годаря сърдечно за тази 
всеотдайност.

Още веднъж Ви поздра-
вявам и Ви желая здраве, 
бодрост и дълголетие. 
Нека удовлетвореността 
от добре свършената 
работа бъде пътеводно 
начало за Вашите после-
дователи и наследници“, 
завършва поздравлението 
от министър Станков.

Даниела Божинова, коя-
то бе народен представи-
тел в 49 НС от Бургас 
(ПП-ДБ), доктор на поли-
тическите науки, арабист, 
американист, е дъщеря на 
Веса Григорова.

Тя признава, че в детския 
ѝ свят има думи и изрази  
като „прекъсвачи“, „тур-
бини“, „работа в паралел“, 
които не са съвсем като 
за момиче. Казва, че е по-
вече гледана от баби и 
прабаба, заради работата 
на смени на двамата роди-
тели. На шега споделя, че 
и тя малко е работила в 
енергетиката. Понеже е 
завършила арабистика и 
решава да си усъвършен-
ства езика – отива като 

преводач в Либия, където 
сърби строят енергиен 
обект, а българската 
страна е контрол по стро-
ежа. Така все пак доближа-
ва и своето битие до това 
на двамата си родители, 
макар и за малко.

От миналото и работа-
та на Веса Григорова 

прехвърляме разговора 
към настоящето:

„Сбъркаха, много сбърка-
ха за това, че нашите не 
построиха „Белене“. Ако 
имахме втора атомна цен-
трала, щяхме да продаваме 
ток на комшиите“, катего-
рична е тя. Тук дъщеря ѝ 
Даниела Божинова не сдър-
жа своето несъгласие – като 
зелен политик, тя е против 
изграждането на нови яд-
рени мощности и смята 
радиоактивните отпадъци 
за един от големите про-
блеми на това производство 
на електроенергия.

 
Веса не е жена, която ще 
седне в апартамента и 

ще стои мирна 

Всеки четвъртък тя 
посещава „Социално кафе-

не“. Там също е създала ред 
и организация.

„Нашата общност си 
има химн. Химн на група 
„Надежда“. Аз съм диригент 
на хора, който го изпъл-
нява. Знам много стихо-
творения наизуст. Реци-
тирам ги. Така подемат и 
другите. Правим си инте-
ресни сбирки, емоционал-
ни“, обяснява за сегашните 
си занимания дамата.

Често се шегува, че 
шейсет- и седемдесетго-
дишните са младежи и 
девойки за нея. 

Само че който я позна-
ва, със сигурност си мисли, 
че голяма част дори и от 
тридесетгодишните 
могат да изглеждат като 
престарели пенсионери, 
ако бъдат сравнени с 
мъжкото момиче Веса 
Григорова.

Тя може още да мечтае, 
да рецитира и да иска нови 
предизвикателства от 
живота.

Засега е обещала на при-
ятели и близки, че и дого-
дина, нищо че не е кръгла 
годишнина – пак ще се съ-
берат всички за да отпраз-
нуват рождения ѝ ден.

При защитата на докторантура по политически науки  на 
Даниела                                                                                            ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

С внучките                                                                                    ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

ната пазителка на тока

Снимка за спомен от деветдесетия рожден ден                                                                                ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

З  А П О В Е Д
№ 178/27.03.2025 г.

С Указ № 53 е обнародван в „Държавен вест-
ник“ брой:  26  от дата 27.03.2025 г. Законът за 
държавния бюджет на Република България за 2025 
година, приет от 51-ото Народно събрание на 
21.03.2025 г.

С цел информиране на населението на общи-
на Приморско, във връзка с разглеждането на 
Проектобюджет 2025 година на община Примор-
ско, на основание чл.44, ал.2 и 5 от ЗМСМА, чл.84 
ал.6 от Закона за публичните финанси

З А П О В Я Д В А М :
1. ОТКРИВАМ процедура по представяне на 

Проектобюджета за 2025 година на община 
Приморско на местната общност, чрез провеж-
дане на публично обсъждане.

2. ОПРЕДЕЛЯМ ред и условия за провеждане 
на процедура по представяне на Проектобюдже-
та за 2025 година на община Приморско на 
местната общност, чрез провеждане на публично 
обсъждане както следва:

2.1. Представянето  на Проектобюджета за  
2025 година на община Приморско за всички 
съставни населени места на община Приморско, 
да се проведе по следния график:

-  на 09.04.2025 г. /сряда/ от 16:00 часа в 
залата на Читалище „Виделина - 1927 г.“ с. Весе-
лие;

- на 09.04.2025 г. /сряда/ от 17:30 в залата 
на Читалище „Л. Н. Толстой - 1926 г.“ с. Ясна 
Поляна;

- на 10.04.2025 г. /четвъртък/ от 16:00 в за-
лата на Читалище „Отец Паисий - 1927 г.“ с. Ново 
Паничарево;

-  на 10.04.2025 г. /четвъртък/ от 17:30 в за-
лата на Читалище „Свобода - 1948 г.“  гр. Китен;

- на 11.04. /петък/ от 17:30 часа в залата на 
Общински съвет – Приморско, сградата на общи-
на Приморско, ул. „Трети март“ № 56.

2.2. Определям група за провеждане на об-
щественото обсъждане на Проектобюджета за 
2025 година на община Приморско, в следния 
състав:

1. Савина Димова – заместник кмет на общи-
на Приморско;

2. Дукена Коемджиева – главен счетоводител 
на община Приморско;

4. Радка Георгиева – директор дирекция 
„Местни данъци и такси” на община Приморско;

3. Люба Желева-директор дирекция „Туризъм  
и Европейски фондове и програми“ на община 
Приморско; 

4. инж.Илия Дамов –директор дирекция „УСОГ“ 
на община Приморско;

5. Илия Петков – директор ОП „Чистота и 
озеленяване“;

2.3. На официалната интернет страница на 
община Приморско, да бъде публикувана цялата 
документация на Проектобюджета за  2025 година.

2.5. На официалната страница на община 
Приморско и вестник „Черноморски фар”, да 
бъде публикувана настоящата заповед за провеж-
дане на общественото обсъждане на Проектобю-
джета за 2025 година на община Приморско, най 
- малко 7 дни предварително.

2.6. В кметствата на гр. Китен, с. Ясна поляна, 
с. Веселие, с. Ново Паничарево и с.Писменово, 
на разположение на заинтересованите лица да 
бъдат предоставени копия на хартиен носител на 
цялата документация на Проектобюджета за 2025 
година.

2.7.С цел информиране на населението и 
прозрачност в действията на институциите в срок 
до 07.04.2025 г. включително, заинтересованите 
лица, могат да отправят въпроси, предложения, 
становища и др. по повод изготвения Проектобю-
джет за 2025 година на община Приморско, като 
същите се приемат в деловодството на община 
Приморско, в кметствата по населените места и 
на официалната електронна поща на община 
Приморско.

3. Настоящата заповед да се доведе до зна-
нието на председателя на общински съвет При-
морско, общинските съветници, заместник кмета 
на общината, кметовете на кметства, и на служи-
телите, участващи в събранията.

ИВАН ГАЙКОВ /П/
Кмет на Община Приморско

ПОКАНА

 На основание чл.21 ал.1 от Устава на ЗПК „Каблешково”  
гр.Каблешково, област Бургас, община Поморие ,  УС свиква 

редовно годишно  отчетно изборно  събрание   на  
12.04.2025год./събота/от 8.00 часа в административната сграда 

на кооперацията при следния ДНЕВЕН РЕД: 

1. Приемане и освобождаване на член кооператори.
Докладва: Председателя на УС

2. Годишен доклад за дейността на кооперацията за 2024 год. 
Докладва: Председателя на УС

3. Годишен финансов отчет на кооперацията за 2024 година 
ивземане на решения.

Докладва: Гл.счетоводител

4. Отчет на дейността на Контролния съвет за 2024 год.
Докладва: Контролен съвет

5.Освобождаване на председателя на кооперацията,членовете 
на Управителния съвет и членовете на Контролния съвет на коопе-
рацията от отговорност за 2024  година.

6. Утвърждаване решение на УС на ЗПК „Каблешково” за раз-
пореждане с ДМА,собственост на кооперацията.

Докладва: Председателя на УС

7. Избор на ръководни органи на ЗПК „Каблешково“ -  предсе-
дател на Кооперацията, Управителен и Контролен съвет. 

При липса на кворум   събранието се провежда  eдин  час по-
късно  при същия дневен ред , независимо от броя на присъства-
щите , съгласно  чл.17 ал.2 от Закона за кооперациите.

За живущите в гр. Бургас се осигурява транспорт от начална 
спирка площад „Кирил и Методий” . Тръгване в 7.00 часа .

  За живущите в с.Лъка тръгване в 7.20 часа от центъра на се-
лото.

От Управителния съвет



Ученици и студенти подбиват 
цената на частните уроци
ДОНА МИТЕВА

„Здравейте! Казвам се ….. 
и съм ученичка в 10. клас. 
Давам онлайн уроци по ма-
тематика на ученици от 
1-ви до 9-и клас. Харесвам 
математиката още от 
дете и ми доставя огромно 
удоволствие да помагам на 
други ученици да открият 
интереса си към нея. За 
повече информация можете 
да се свържете с мен на 
лично съобщение“.

Опитахме се да се свържем 
на лично с въпросната уче-
ничка, но подобна опция в 
личния ѝ профил не същест-
вува. Явно е с ограничени 
лични съобщения. За разли-
ка от това обявата набира 
много харесвания и похвали, 
включително от директо-
ри на бургаски училища.

„Здравейте! Казвам се… 
и съм студент 4-ти курс, 
със специалност „Предучи-
лищна и начална училищна 
педагогика“ в …  Давам онлайн 
уроци по математика на 
ученици от 1-ви до 4-ти клас.

Подготвям ученици в 4-ти 
клас за НВО по математика. 
Доставя ми удоволствие да 
работя с ученици и да пома-
гам да преоткрият „вра-
тичките“ към математи-
ката.

За повече информация 
можете да се свържете с 

мен на лично съобщение“. 
Това са две обяви от со-

циалната мрежа, появили 
се през последната седмица. 

Прави впечатление, че и 
на втората контактът с 
желаещите да се възползват 
от услугата, се препраща 
към личните съобщения и 
не става ясно нищо за за-
плащане.

Преподаватели в бургаски 
училища потвърждават, че 
има опити на ученици от 
горните класове както 
безвъзмездно да помагат на 
по-малките, така и срещу 
заплащане. Говори се, че 
цената е твърде скромна – 
около 20 лева на урок, за 
разлика от другите частни 
уроци, давани от мастити, 
в повечето случаи, бивши 
преподаватели.

„Наличието на тези обя-
ви не ме учудва. То, да ме 
извините, но ми прилича на 
случките с ботокса – всеки 
прави нещо.

Ако има студенти или 
ученици от горните класо-
ве, които са решили да из-
карат по някой лев с уроци 
– няма да се изненадам.

Аз знам за официалната 
общинска програма, която 
насърчава студенти да 
влизат в детските градини 
и да дават отпуските на 
учителите. Но това си е 
съвсем официално и е добра 
практика.

Но в частния сектор да 
даваме уроци – колко е ре-
гламентирано или пък не, 
не ми се ще да навлизам в 
тази територия. Защото 
от години се знае моето 
крайно негативно отноше-
ние към частните уроци.

Има достатъчно образо-
вателни центрове, където 
може да се компенсират 
пропуски по различните 
предмети. Те са лицензира-
ни – преподават учители и 
е законно. Докато часмакът 
е в повечето случаи на тъм-
но.

Явно младите хора искат 
да изкарат някой лев. Има 
предлагане – има търсене“, 
казва Константин Янков, 
регионален лидер на СБУ и 
преподавател по география. 

По негови думи явно ни-
шата съществува, но няма 
регламентация. 

От написаното под двете 
обяви в социалната мрежа 
става ясно, че голяма част 
от родителите подкрепят 
подобни инициативи. Един 
от основните мотиви е, че 
децата им по-лесно разбират 
материята от хора, по-
близки до тяхната възраст. 

Вероятно, ако има запла-
щане, защото това си е труд 
– също биха го подкрепили, 
заради по-ниската цена.

„Проблемът е изцяло на 
родителите – техен е избо-

рът. Който желае, нека да 
се обади на въпросните 
обяви и да води детето си 
там. Ако не друго – поне ще 
се подбие цената на другите 
уроци, при утвърдените 
учители, където тя е 40 – 50 
лв., че и нагоре“, казва син-
дикалистът.

Янков припомня и една 
друга практика, която я има 
от години – вътрешната 
търговия между съученици 
или ученици от едно и също 
училище – „аз ще ти реша 
задачите, ще напиша домаш-
ното или пък ще ти начер-
тая чертежа, пък ти ще ми 

платиш“; „Вместо да се 
мъча с изкуствения инте-
лект – баткото или съуче-
никът ще ми реши задачите 
или ще направи другото 
задание вместо мене, а аз ще 
ги представя на учителката“, 
казва синдикалистът и 
подчертава, че това са не-
гативни практики.

„Чудя се на изобретател-
ността на младите хора, 
решили да дават уроци, но 
пък се чудя и на родителите, 
които биха се навили на 
този вариант на подпома-
гане на учебния процес“, за-
ключава бургаският учител.

„
От години се 
знае моето 
крайно 
негативно 
отношение 
към частните 
уроци
Константин Янков
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Иновативно. Влизат в ролята на учители, предлагат услугите си през социалната мрежа

По-голяма част от децата опират до частните уроци или курсовете за подготовка                     
ФОТО: AKCENT.BG

ОБЯВА

На чл.35 ал.1 от Закона за общинската собственост, във връзка с чл.49 ал.2 и чл.86 ал.1 от Наредба№1 за придобиване, управление и раз-
пореждане с общинско имущество и в изпълнение на Решения №421/06.03.2025г., №422/06.03.2025г., №423/06.03.2025г., №424/06.03.2025г., 
№425/06.03.2025г., №426/06.03.2025г., №427/06.03.2025г. на Общински съвет – Поморие  и Заповед №РД-16-382/25.03.2025г. на Кмета на 
Община Поморие е

ОТКРИТА ПРОЦЕДУРА ПО ПРОВЕЖДАНЕ НА ПУБЛИЧЕН ТЪРГ
с явно наддаване за продажба на имоти – частна общинска собственост, както следва:
І.Предмет:

№ АОС Описание на имота Площ Начална тръжна 
цена без ДДС

1 5644/01.12.2014г.
гр.Ахелой ПИ 00833.501.539

кв.35  УПИ VІІІ
878кв.м. 70240,00лв.

2
6152/15.06.2017г. гр.Каблешково ПИ 35033.501.1158

УПИ VІ кв.18
1221кв.м.

61050,00лв.

3
5975/23.03.2016г. гр.Каблешково ПИ 35033.501.1163

УПИ VІ кв.19
730кв.м.

37960,00лв.

4
5976/23.03.2016г. гр.Каблешково ПИ 35033.501.1164

УПИ VІІ кв.19
685кв.м.

35620,00лв.

5
5977/23.03.2016г. гр.Каблешково ПИ 35033.501.1165

УПИ VІІІ кв.19
703кв.м.

36560,00лв.

6
5978/23.03.2016г. гр.Каблешково ПИ 35033.501.1166

УПИ ІХ кв.19
669кв.м.

34800,00лв.

7
5979/23.03.2016г. гр.Каблешково ПИ 35033.501.1167

УПИ Х кв.19
760кв.м.

39520,00лв.

8
6069/02.12.2016г. гр.Каблешково ПИ 35033.501.1171

УПИ VІІІ кв.20
700кв.м.

36400,00лв.

9
6068/02.12.2016г. гр.Каблешково ПИ 35033.501.1170

УПИ ІХ кв.20
683кв.м.

35520,00лв.

10
6067/02.12.2016г. гр.Каблешково ПИ 35033.501.1169

УПИ Х кв.20
709кв.м.

36870,00лв.

11
6066/02.12.2016г. гр.Каблешково ПИ 35033.501.1168

УПИ ХІ кв.20
736кв.м.

38270,00лв.

12
7704/28.11.2024г. гр.Каблешково ПИ 35033.501.1143

УПИ ІІ кв.16
831кв.м.

41550,00лв.

13
7127/05.10.2022г. с.Александрово ПИ 00271.501.270

УПИ VІ кв.23
799кв.м.

35960,00лв.

14
7136/14.11.2022г. с.Александрово ПИ 00271.501.89

УПИ І кв.8
976кв.м.

43920,00лв.

15
7137/14.11.2022г. с.Александрово ПИ 00271.501.90

УПИ ІІ кв.8
996кв.м.

44820,00лв.

16
7571/19.02.2024г. с.Порой ПИ 57790.501.30

УПИ V кв.30
808кв.м.

20200,00лв.

17
7572/19.02.2024г. с.Порой ПИ 57790.501.31

УПИ VІ кв.30
800кв.м.

20000,00лв.

18
7570/19.02.2024г. с.Белодол ПИ 27440.501.149

УПИ І кв.1
1101кв.м.

27520,00лв.

19
7569/19.02.2024г. с.Бата ПИ 02810.501.404

УПИ ХІ кв.42
1159кв.м.

53310,00лв.

20
7121/14.09.2022г. с.Горица ПИ 16064.601.922

УПИ І кв.18
468кв.м.

22460,00лв.

21
7021/29.03.2022г. с.Горица ПИ 16064.100.77

За животновъден комплекс
4615кв.м.

50770,00лв.

ІІ.Депозита за участие в търга е в размер на 10% от началната тръжна цена /без ДДС/.
Банкова сметка за внасяне на депозити: ІBAN:BG02UNCR70003317000103; BІC:UNCRBGSF, “УниКредит Булбанк”АД, филиал Поморие.
ІІІ.Утвърдената тръжна документация се получава в центъра за административно обслужване на Община Поморие, гише №3 срещу предста-

вена квитанция за закупена тръжна документация от касата на Община Поморие /работи до 16,00часа/, в размер на 60,00лв. /с включен ДДС/ в 
срок до 14.04.2025г. /22.04.2025г. за втората дата на търга/.

ІV.Дата за провеждане на търга 16.04.2025г. от 14,00ч. в зала №2 на Община Поморие. Срок за подаване на документите за участие в търга 
до 14.04.2025г., 17,00часа в центъра за административно обслужване на Община Поморие, гише №3. Съгласно чл.85 ал.5 т.9 от Наредба№1 за 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество е определена стъпка на наддаване в размер на 10% от началната тръжна цена.

V.Право на участие: За да бъдат участниците в публичния търг легитимни, същите трябва да представят на комисията:
-входирано в деловодството на Община Поморие заявление за участие в търга;
- документ удостоверяващ внесен депозит за участие в търга;
- документ за закупени тръжни книжа;
- декларация за оглед;
- декларация съгласие с проекта на договора;
- съгласие за обработване на личните данни;
- копие от нотариално заверено пълномощно, ако лицето участва в търга чрез пълномощник /оригиналът се представя в деня на търга, 

заедно с лична карта на упълномощеното лице/
Когато до участие в търга е допуснат само един кандидат, той се обявява за спечелил търга, при условие, че е потвърдил началната тръжна 

цена, увеличена с една стъпка.
 При неспечелен търг, участниците подават заявление до кмета на общината, в което посочват банкова сметка за възстановяване на 

внесения депозит.
При неявяване на кандидати за търга, същият ще се проведе на 23.04.2025г. от 14,00ч. на същото място при същите условия. Документите за 

втора дата на търга ще се приемат до 22.04.2025г., 17,00часа в центъра за административно обслужване на Община Поморие, гише №3.

За справки: Община Поморие, стая №27, тел.0596/2-58-45                      От администрацията



Нова поръчка за милиони 
обявиха за „Арена Бургас“
Работа. 2 години след официалното откриване на залата тя продължава да не е оборудвана докрай
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Несебърска каратека завоюва 
злато от първенство

Отдават под наем футболен 
терен във Ветрен

ГЕОРГИ РУСИНОВ

Нова обществена по-
ръчка за оборудване на 
зала „Арена Бургас“ е 
обявена от държавното 
дружество „Академика 
2011“ ЕАД, което стопа-
нисва спортното съо-
ръжение. Общата стой-

ност възлиза на 1 170 000 
лева, без ДДС.

Шест са обособените 
позиции в поръчката и 
те включват: Оборудва-
не за високотехнологичен 
пренос на данни, интернет, 
видео, броудкаст и звук; 
LED екран за визуализации 
по време на събития; 

Система за централно 
управление на микрокли-
мат, вентилация, охлаж-
дане, отопление и освет-
ление;  Пасарелка за 
улеснение на достъпа и 
движението в залата; 
Спортно табло, подхо-
дящо за пет различни 
вида спорт; Специализи-
рано оборудване за волей-
бол и баскетбол.

Въпреки че „Арена Бур-
гас“ бе открита офици-
ално през май 2023-а, за-
лата продължава да не е 
оборудвана нацяло. В нея 
трябваше да се провеждат 
най-различни спортни и 
културни събития, но 
спорното съоръжение 
продължава да стои 
празно през повечето 
време. С новата поръчка 
се цели да се подобри и 
завърши нейната техни-
ческа функционалност, 
така че най-накрая зала-

та да започне да се полз-
ва по-често по предназ-
начение. 

Изникват въпроси 
защо толкова се забавят 
дейностите по пълното 
окомплектоване на „Аре-
на Бургас“, още повече, че 
и в предишни обществе-
ни поръчки бяха включ-
вани подобни инвестиции 
с цел оборудване.

ГЕОРГИ РУСИНОВ

С пълна подкрепа от 49 
гласа „за“ Общински съвет 
– Бургас даде съгласие Об-
щина Бургас да проведе 
търг за отдаване под наем 
на футболно игрище във 
Ветрен. Предложението 
е от Българския футболен 
съюз, който изразява го-
товност да инвестира в 
модернизацията на съо-
ръжението, част от 
Спортно-оздравителния 
център във вилна зона 
„Минерални бани“.

Игрището е с площ от 
10  834 кв. м и е част от 
общинската спортна база. 
Обектът следва да се 
отдаде чрез публичен търг 
с тайно наддаване, като 
минималната месечна 
наемна цена е определена 
в размер на 7500 лева, без 
ДДС. Срокът е за 10 години. 

Кандидатите ще тряб-

ва да са лицензирани 
спортни клубове или фе-
дерации и трябва да пред-
ложат инвестиция не 
по-малка от 900 000 лева, 
с ангажимент за завърш-
ване в срок до две години 
от сключване на договора.

От докладната става 
ясно, че наемната цена ще 
може да бъде приспадната 
от направените инвести-
ции. Община Бургас пък ще 
запази правото си да из-
ползва обекта за спортни 
събития и тренировки на 
клубове.

По време на сесията 
стана ясно, че ако БФС 
получи терена под наем, 
средствата, които ще 
инвестират в стадиона, 
ще са осигурени по програ-
ма „Хеттрик“ на UEFA. 

БФС предвижда на те-
рена да бъде поставено 
ново покритие с изкуст-
вена трева от най-висок 
клас, което е много по 

дълготрайно в сравнение 
с останалите настилки. 
Това ще позволи на клубо-
вете да водят добра под-
готовка.  

„Една такава инвестиция 
не само ще подобри усло-
вията за тренировки и 
състезателна дейност, 
но ще предостави възмож-
ност за развитие на дет-
ско-юношеския футбол в 
нашия регион. И вярвам, 
че когато инвестираме в 
младите хора – всяко едно 
дете, на което предоста-
вим качествени условия 
за спорт, ние не просто го 
насърчаваме да се занима-
ва с физическа активност, 
но също така им помагаме 
да изградят ценни умения, 
които ще им помагат в 
живота“, каза по време на 
дебатите общинският 
съветник и доскорошен 
състезател по волейбол 
Иван Станев.

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Атанас Димитров, 
състезател от несебър-
ския клуб „Бушидо“, заво-
юва с лекота златен медал 
и титлата национален 
шампион в категория 65 
кг при юношите старша 
възраст на държавното 
първенство по карате в 
Раднево.

Атанас е европейски 

вицешампион за кадети 
от 2024 г. и това е първо-
то му състезание в по-
горната възрастова група. 
Първенството бе квали-
фикация за място в нацио-
налния отбор за юноши и 
девойки. Тимът ще пред-
ставя България на Евро-
пейското първенство в 
гр. Дебрецен, Унгария в 
края на месец септември. 
Със спечелването на на-

ционалната титла Ата-
нас си извоюва титуляр-
ното място в отбора в 
категория 65 кг.

„Като част от подго-
товката на несебърския 
състезател му предстоят 
две международни състе-
зания, както и подготви-
телни лагери с националния 
отбор“, сподели старши 
треньорът на СК „Бушидо“ 
шихан Христо Терзиев.

Въпреки че 
първото спорт-

но събитие бе 
баскетболен мач, 

със сегашната 
поръчка ще се 

закупува оборуд-
ване за волейбол 

и баскетбол                                                                          
ФОТО: АРХИВ, ГЕОРГИ 

РУСИНОВ

По-често до момента залата се ползва за културни събития, 
но и там има какво да се желае по отношение на техниката                

ФОТО: АРХИВ, ГЕОРГИ РУСИНОВ

Преди 2 години бе официалното откриване на залата, но още 
тогава се видя, че има довършителни работи по нея                

ФОТО: АРХИВ, ГЕОРГИ РУСИНОВ

Атанас Димитров 
е европейски 

вицешампион за 
кадети от 2024 г. 
и това е първото 

му състезание в 
по-горната въз-

растова група                
ФОТО: ИНТЕРНЕТ

Обектът следва да се отдаде чрез публичен търг с тайно наддаване, като минималната месечна 
наемна цена е определена в размер на 7500 лева, без ДДС                                                                     ФОТО: ИНТЕРНЕТ
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На Благовещение: Хоби-готвачи 
и ученици готвиха пъстърва
МАГДАЛЕНА ДИНЕВА

В традиционния бургаски 
„Кулинарен двубой“ преме-
риха сили ученици от ПГТ 
„Проф. д-р Асен Златаров“ 
и хоби-готвачи. Този път 
предизвикателството им 
бе не само да впечатлят с 
вкус, но и да покажат, че 
хубавата храна може да бъде 
и щадяща за планетата. С 
други думи – да приготвят 
нещо за хапване, което е 
както здравословно, така и 
приготвено с мисъл за при-
родните ресурси.

Жребият, изтеглен на 12 
март, определи партньор-
ствата между учениците и 
хоби-готвачите. Сред учас-
тниците бяха Радостина 
Ценова – еколог и предста-
вител на Българска фондация 
Биоразнообразие, Татяна 
Байкушева – екскурзовод в 
Регионален исторически 
музей – Бургас, и сомелиерът 
Илиян Илиев. Те работиха 
съответно с учениците 
Мариана Бахчеванова, Преслав 

Кочевски и Ивайла Ворукова.

Отборите готвиха с лю-
бими продукти от Lidl и по 
свои рецепти, вдъхновени 
от Планетарната диета. В 
приготвянето на основното 
ястие бе поставен специален 
акцент върху рибата. Уче-
ниците готвиха с дъгова 
пъстърва от Lidl – високо-
качествен продукт, част 
от богатото разнообразие 
от прясна риба, което смар-
тритейлърът предлага. 
Прясната риба в Lidl е от 
проверени, международно 
сетрифицирани доставчици, 
с гарантирано качество, 
чудесен вкус и конкурентна 
цена и се предлага под собст-
вената марка „Порция све-
жест“.

Радостина Ценова и Ма-
риана Бахчеванова предста-
виха канапе от ризото с 
риба, пюре от пащърнак с 
редукция от спанак и сме-
тана, както и брускета с 
пюре от спанак и сметана 
за предястие. За салата 
заложиха на класическата 

млечна салата на канапе от 
маруля и чери домати.

Въпреки напрегнатото 
време и последни размени на 
идеи, екипът на Мариана и 
Радостина успя да завърши 
в срок и да представи своите 
ястия с внимание към де-
тайла. „Плейтването на 
основното ястие беше с 
концепция Ин-Ян“, сподели 
Ценова.

Журито, в което участ-
ваха Айдън Хасан – управител 
на ресторанта на интерхо-
тел „България“, Катя Рихтер 
и Диана Инджелиева от 
Колежа по туризъм към 
Бургаски държавен универ-
ситет, оцени усилията на 
кулинарните екипи. Айдън 
Хасан връчи наградите. 
Първото място спечелиха 
Илиян Илиев и Ивайла Вору-
кова, второ място заеха 
Татяна Байкушева и Преслав 
Кочевски, а трето – Радо-
стина Ценова и Мариана 
Бахчеванова.

„Много се радвам, че видях 

смели решения и впечатля-
ващи изпълнения. Беше едно 
много добро състезание“, 
заяви Айдън Хасан, като 
поздрави всички участници 
за високото ниво на състе-
занието.

За всички участници в 
двубоя бяха предвидени спе-
циални награди, осигурени 
от Lidl. Оценените на първо 
място получиха ваучери за 
пазаруване от Lidl на стой-
ност 100 лева и кулинарната 
книга „Малки рецепти от 
големи готвачи“. Класира-
ните на второ място  –  тор-
би за многократна употреба 
с любими продукти от Lidl 
и кулинарни книги. За класи-
раните на трето място 
също имаше награди – кули-
нарни книги с полезни рецеп-
ти. Всички участници се 
сдобиха с кулинарната кни-
га „Хляб с квас“ на Жанина 
Митанкина. Книгите са 
осигурени от веригата кни-
жарници „Хеликон“.

Кулинарният двубой се 
организира от информацио-
нен сайт „Черноморие“.

Битки в кухнята. Рибата провокира участници в Кулинарния двубой 
в ПГТ „Проф.д-р Асен Златаров“

Татяна Байкушева в процеса на готвене          
                                                                                                                                                         ФОТО: ТОДОР СТАВРЕВ

Председателят на журито – Айдън Хасан, следи стриктно за 
изпълнението на задачите                                                 ФОТО: ТОДОР СТАВРЕВ

Първата награда е за отбора на Илиян Илиев и Ивайла Ворукова                                                                                                                    ФОТО: ТОДОР СТАВРЕВ

Отличените на второ място – 
Преслав Кочевски и Татяна Байкушева

ФОТО: ТОДОР СТАВРЕВ

Отличените на трето място – 
Радостина Ценова и Мариана Бахчеванова

ФОТО: ТОДОР СТАВРЕВ
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